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Από το υπ’ αριθ. 24/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 605/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Θέση του Δ.Σ. για τον εκσυγχρονισμό και την 
επέκταση του Γ.Ν.Ν. Βέροιας. 

 
       Σήμερα 11 Δεκεμβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 7-12-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 25 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Σ. Γεωργιάδης ------------ 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Κεσίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Β. Γιαννουλάκης  
4. Μ. Γαβρίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Ε. Σοφιανίδης  
6. K. Aσλάνογλου Ε. Λευκοπούλου  
7. Α. Δελαβερίδης Γ. Μανακούλης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος Π. Αγαθαγγελίδης Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης   Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Ε.  Λελεκάκης    
11. Κ. Γκαβαϊσές    
12. Κ.  Βαφείδης    
13. Γ. Ουρσουζίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 603/2000 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Π. Πιτούλιας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 604/2000 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης.  
3) Κατά τη   συζήτηση   της υπ’   αριθ.  605/2000 απόφασης 
αποχώρησαν   οι   κ.  κ.  Ν.  Χαμαλής,  Σ. Παναγιωτίδης, Θ. 
Σιδηρόπουλος. 
4) Κατά   τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ.  607/2000  απόφασης 

14. Ν. Χαμαλής 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
16. Π. Πιτούλιας 
17. M. Σουμελίδης 
18. Α. Ταραλάς 
19. Χ.  Σκουμπόπουλος 
20. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Ποτουρίδης, Κ. Κόλβατζης, Γ. 

Ουρσουζίδης.  
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 611/2000 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Ποτουρίδης, Γ. Ουρσουζίδης και 
αποχώρησε ο κ. Ι. Ακριβόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 646/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης.  

21. Σ.  Παναγιωτίδης 
22. Θ.  Σιδηρόπουλος 
23. Ι. Ακριβόπουλος 
24. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
25. Ε. Κουκουρδής 

   
 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 6-12-2000 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι το Γενικό Νομαρχιακό Νοσοκομείο Βέροιας με έγγραφό 
του (αρ. πρωτ. 111/23-11-2000) μας ανακοινώνει ότι έχει ολοκληρωθεί η εκπόνηση 
της Οριστικής Μελέτης Εκσυγχρονισμού (Επέκταση-Αναδιαρρύθμιση-Ανακαίνιση) 
του Νοσοκομείου προϋπολογισμού δαπάνης 5.000.000.000 δρχ. 
 Στόχος της υλοποίησης αυτού του έργου είναι η επίλυση των χρόνιων 
προβλημάτων κτιριακών υποδομών που αντιμετωπίζει το Νοσοκομείο και η 
αναβάθμιση του επιπέδου παροχής υπηρεσιών υγείας από το Ιδρυμα. 
 Προκειμένου να ενταχθεί στο Γ΄ Κοινοτικό Πλαίσιο Στήριξης 2000-2006, 
είναι απαραίτητη η συμβολή του Δήμου Βέροιας και η υποστήριξή του στο αίτημα 
του Εκσυγχρονισμού του νοσοκομείου Βέροιας. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δ.Σ. ν' αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος :Υπάρχει  ένα έγγραφο από το Νοσοκομείο Βέροιας που το 
υπογράφει  ο απερχόμενος πρόεδρος κ. Κυβεντίδης, και αφορά μία ενημέρωση για 
την εξέλιξη της οριστικής μελέτης εκσυγχρονισμού (επέκτασης-αναδιαρρύθμιση-
ανακαίνισης) του Γ.Ν.Ν. Βέροιας προϋπολογισμού δαπάνης 5 δις. Το έργο έχει 
ζητηθεί από το Νοσοκομείο και σύμφωνα με αυτήν την επιστολή ζητάει απ΄όλους 
τους φορείς να ενισχύσουν το αίτημα για ένταξη αυτού του έργου στο περιφερειακό 
πρόγραμμα. Ζητείται από το Δ.Σ να συνηγορήσει, με απόφασή του, για να ζητήσει 
την ένταξη αυτού του έργου, το οποίο κρίνεται αναγκαίο απ΄όλους μας.  

Κυβεντίδης Ελ., απερχόμενος πρ. Γ.Ν.Ν.Β.:Η υπόθεση αυτή ξεκίνησε εδώ και 
15 χρόνια. Το Νοσοκομείο μας σχεδιάστηκε για να εξυπηρετήσει ορισμένες 
συγκεκριμένες ανάγκες υπηρεσιών υγείας. Με την εφαρμογή του Εθνικού 
Συστήματος Υγείας, οι υπηρεσίες αυτές πολλαπλασιάστηκαν και εξυπηρετούνται 
αυτή τη στιγμή από την ίδια την υποδομή, από τον πρώτο σχεδιασμό του 
Νοσοκομείου. Δεν μπορεί το Νοσοκομείο, ούτε να λειτουργήσει σωστά μ΄αυτόν τον 
τρόπο, αλλά ούτε να αναπτυχθεί παραπέρα. Η επέκταση και ο εξοπλισμός, αφορούν 
κυρίως τις υπάρχουσες  υπηρεσίες, και όχι κάτι καινούργιο. 

Θα εστιάσω την ενημέρωσή μου  σε 5 βασικά σημεία αναγκαιότητας.1) Ο 
εκσυγχρονισμός των χειρουργείων. 2)Η μονάδα εντατικής θεραπείας. 3)Η μονάδα 
τεχνητού νεφρού. 4)Τα επείγοντα περιστατικά και 5) Το τμήμα της ορθοπεδικής. Όλα 
αυτά δεν λειτουργούν σωστά και θα πρέπει οπωσδήποτε αυτά τα τμήματα να πάρουν 
το χώρο που τους ανήκει, στο σχεδιασμό που θα γίνει στην καινούργια επέκταση. 
Από εκεί και πέρα υπάρχουν πολλά μικροπροβλήματα. Έχουν γίνει πολλές 
επεμβάσεις, για να εξυπηρετηθούν γραφεία και άλλες υπηρεσίες υγείας. 

Το 2ο σκέλος που θέλω  να τονίσω, που είναι και το σημαντικότερο , είναι ο 
τρόπος που πρέπει να διεκδικηθεί η ένταξη στο 3ο ΚΠΣ. Το επόμενο 5ο είναι το 
περιθώριο που θα ενταχθούν έργα στο πακέτο αυτό και είναι ο πιο κρίσιμος χρόνος. 

Στο  περασμένο Περιφερειακό Συμβούλιο, δεν μπήκε το Νοσοκομείο, παρόλο 
που το Υπουργείο, ο πρώην Περιφερειάρχης και η Ν.Α, υποσχέθηκαν την ένταξή του. 
Άφησαν κάποια περιθώρια ένταξης στο επόμενο  Περιφερειακό Συμβούλιο. Υπάρχει 
ένα υπόλοιπο αδιάθετο 15 δις από τα 23 δις. Το υπόλοιπο έπρεπε να ήταν 
μεγαλύτερο, διότι εντάξαμε το Νοσοκομείο της Κατερίνης, το οποίο ενώ ήταν στο 2ο 
πακέτο, το επανεντάξαμε στο 3ο . 

Ο φόβος  ο δικός μου και πολλών που γνωρίζουν τις  διαδικασίες αυτές,  είναι 
ότι αυτά τα 15 δις, θα τα απορροφήσουν τα Νοσοκομεία της Θεσ/νίκης, ενώ οι 



αρχικές υποσχέσεις ήταν αυτά τα 23 δις, να δοθούν μόνο για τα Νομαρχιακά 
Νοσοκομεία. Άλλαξε όμως το σκεπτικό τους και φοβάμαι ότι θα εντάξουν 
Νοσοκομεία της Θεσ/νίκης, με την προοπτική ότι είναι αναγκαίος ο εκσυγχρονισμός  
τους λόγω της Ολυμπιάδας. Με προστάτη τη ΝΑ και το Δήμο Βέροιας, όλοι οι φορείς 
να συσπειρωθούν και να απαιτήσουν την ένταξη του εκσυγχρονισμού στο πακέτο 
γιατί θα είναι η τελευταία ευκαιρία. 

Σκουμπόπουλος :Σε ποιό στάδιο βρίσκονται οι μελέτες; Ποιές μελέτες έχουν 
γίνει; Έχουν γίνει οι άδειες; Έχει γίνει η μελέτη εφαρμογής; 

Κυβεντίδης :Ολοκληρώθηκε η οριστική μελέτη. Σύμφωνα με τη σύμβασή 
μας, η μελέτη εφαρμογής και τα τεύχη δημοπράτησης, μπορούν να γίνουν σε 4 μήνες 
από σήμερα . Αυτό σημαίνει ότι το 1ο εξάμηνο του 2001, θα έχουμε μελέτη για 
δημοπράτηση. Εντάχθηκαν έργα στο 3ο πακέτο, για την παιδεία, τα οποία ούτε καν 
οικόπεδα έχουν. 

Χαμαλής:Ο αξονικός τομογράφος θα μπει; 
Κυβεντίδης :Ναι προβλέπεται χώρος για εγκατάσταση μαγνητικού 

τομογράφου ή αξονικού, εάν δεν μπει  ο μαγνητικός  τομογράφος. 
Πρόεδρος :Ορίστε τοποθετήσεις. 
Σιδηρόπουλος :Το απερχόμενο προεδρείο του Νοσοκομείου της πόλης μας, 

ζητάει τη βοήθειά μας ώστε να εγκριθεί το κονδύλιο το οποίο χρειάζεται στο 3ο 
κοινοτικό πλαίσιο στήριξης. Αλλά εδώ με κάποιες διευκρινιστικές ερωτήσεις που 
υποβλήθηκαν, διαπιστώνονται κάποιες παραλείψεις, οι οποίες δεν γνωρίζουμε κατά 
πόσο είναι σημαντικές και μπορούν να βοηθήσουν ή να δημιουργήσουν προβλήματα 
στην προώθηση του θέματος. Ποιά είναι η σκοπιμότητα του αιτήματος του 
Νοσοκομείου της πόλης μας; Έχω επιφυλάξεις κατά πόσο μπορούμε εμείς να 
προωθήσουμε το αίτημα αυτό. Η Κυβέρνησή μας είπε ότι μετά τον Απρίλιο, υπάρχει 
τεράστιο πρόβλημα με το ΕΣΥ και με την παρεχόμενη υγεία στον Ελληνικό λαό. Μας 
λεει δηλαδή ότι το ΕΣΥ απέτυχε. Κάποιοι άλλοι θα φάνε το πεπόνι. 

Σκουμπόπουλος :Εξάρω το ήθος και την προσφορά του κ. Κυβεντίδη στη 
λειτουργία του Νοσοκομείου της πόλης μας. Γιατί δε συζητήσαμε το θέμα του ΓΝΝΒ  
το καλοκαίρι, που το πρότεινα; Κε Δήμαρχε, να μας κάνετε μία ενημέρωση σήμερα 
για το τι έγινε στο περιφερειακό συμβούλιο με τα ποσά του Γ΄ΚΠΣ. 

Πουλασουχίδης :Άλλοι δεν έχουν καν νοσοκομειακά κτίρια. Με το δεδομένο 
ότι υπάρχει ο κίνδυνος αυτά τα κονδύλια να απορροφηθούν από τη Θεσ/νίκη, πρέπει 
να ενώσουμε τη φωνή μας με όλους όσους ενδιαφέρονται για το καλό  του 
Νοσοκομείου και να απαιτήσουμε να γίνει αυτός ο εκσυγχρονισμός και η επέκταση 
του ΓΝΝΒ, διότι το μέλλον και οι υγειονομικές ανάγκες είναι στην Περιφέρεια. 

Ουρσουζίδης :Ασχολήθηκα με αυτό το θέμα πριν 6 χρόνια, όταν συμμετείχα 
στην ομάδα επιτροπής παραλαβής της μελέτης που αφορούσε την επέκταση του 
Νοσοκομείου μας. Κατά συνέπεια γνωρίζω τις ανάγκες του Νοσοκομείου. 

Έχουν δαπανηθεί από 130 εκ. για την αμοιβή των μελετών. Υπάρχει 
σκοπιμότητα για την επέκταση του Νοσοκομείου, διότι είναι πριν από 6 χρόνια η 
απόφαση του ΓΝΝΒ. Η επιστήμη προχωράει. Θα μιλάμε για ένα νέο 
Νοσοκομείο.Υπαρχει σκοπιμότητα  αυτής της απόφασης, προκειμένου να υλοποιηθεί 
ο στόχος. 

Λελεκάκης :Είναι ώριμο το έργο.  Αφού υπάρχει οριστική μελέτη, να ενταχθεί 
σε κάποιο πρόγραμμα και να βοηθήσουμε με την απόφασή μας, το Δ.Σ του 
Νοσοκομείου προς αυτό το σκοπό. Απαιτείται εκσυγχρονισμός, επέκταση και 
ανανέωση διότι πέρασαν πολλά χρόνια από τη δημιουργία του. 



Σκουμπόπουλος :Δεν είναι ώριμο το έργο.Δεν έγιναν ούτε οι άδειες που 
προβλέπονται, ούτε η μελέτη εφαρμογής. Να γίνουν γρήγορα. Να ζητήσουμε τη 
δέσμευση των πιστώσεων. 

Δήμαρχος : 1)Κε Σκουμπόπουλε κακώς ρωτάτε τον Δήμαρχο να ενημερώσει 
για το Περιφερειακό Συμβούλιο. Στο Περιφερειακό Συμβούλιο  συμμετέχει ο 
εκπρόσωπος της ΝΑ. Ως ειδικός συνεργάτης του Νομάρχη έχετε άμεση   
πληροφόρηση. 

Μετέχει εκπρόσωπος της ΤΕΔΚ. Ως μέλος του διοικητικού συμβουλίου της 
ΤΕΔΚ, οφείλετε να έχετε άμεση πληροφόρηση και να μας ενημερώσετε. Είστε ο 
μόνος από τα μέλη του Δ.Σ, που μετέχετε στο Διοικητικό Συμβούλιο της ΤΕΔΚ, όπου 
εκπροσωπεί την ΤΑ στο Περιφερειακό  Συμβούλιο. 

2)Παρά τις αντιρρήσεις σας, εντάχθηκε η δυτική παράκαμψη στο ΚΠΣ. 
3)Κε  Κυβεντίδη σας συγχαίρω για τη μεγάλη  προσφορά σας στο ΓΝΝΒ. 

Από τη στιγμή όπως που έχει διαμορφωθεί με το καινούργιο νομικό πλαίσιο η 
διαχειριστική επιτροπή  και σε κάθε περιφέρεια  υπάρχει  αντιστοίχηση  για την 
ένταξη των έργων, το έργο χρειάζεται πλήρη ωριμότητα. 

Πρέπει όμως να πούμε ότι αυτήν τη στιγμή σε επίπεδο Κεντρικής Μακεδονίας 
και επειδή συμβαίνει να είμαστε με τον 2ο σε πληθυσμό και τάξη Δήμο της χώρας 
στην ίδια Περιφέρεια,  βιώνουμε ένα άσχημο συναίσθημα  σε σχέση Κέντρου-
Περιφέρειας. Δυστυχώς αυτήν την στιγμή επαναλαμβάνεται το φαινόμενο με τη 
συγκέντρωση πόρων στο Δήμο της Θεσ/νίκης. 

Η θέση μας είναι η άμεση προτεραιότητα ένταξης αυτού του έργου, αλλά δεν 
θέλουμε να μείνουμε απ΄έξω επειδή δεν θα έχουμε ωριμάσει το έργο για να μπορέσει 
να ενταχθεί. Η απόφαση να είναι ομόφωνη, με την παράκληση προς το Διοικητικό 
Συμβούλιο του Νοσοκομείου, να ωριμάσει το ταχύτερο δυνατόν το έργο. 

Πρόεδρος :Συμφωνείτε να με εξουσιοδοτήσετε να συντάξω ένα κείμενο που 
θα σταλεί στο ΓΝΝΒ το οποίο θ΄αντιπροσωπεύει τις απόψεις μας; 

Σύμβουλοι :Ναι. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 6-12-00 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Το με αριθ. πρωτ. 111/23-11-00 έγγραφο του Γ.Ν.Ν.Β.. 
3.- Τις απόψεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν 
στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
4.- Την πρόταση του Προέδρου. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα  
 
 Α) Εκφράζει τη θέση του για την άμεση προτεραιότητα ένταξης του έργου 
«Εκσυγχρονισμός (Επέκταση – Αναδιαρρύθμιση – Ανακαίνιση) του Γ.Ν.Ν. Βέροιας» 
στο Γ΄ Κοινοτικό Πλαίσιο Στήριξης 2000 – 2006, με την παράκληση το Δ.Σ. του 
Νοσοκομείου να προχωρήσει με ταχύτερους ρυθμούς στην ωρίμανση του έργου. 
 Β) Εξουσιοδοτεί τον πρόεδρο του Δ.Σ. για τη σύνταξη και αποστολή στο 
Γ.Ν.Ν. Βέροιας ενός κειμένου στο οποίο θ’ αντιπροσωπεύεται η θέση του Δ.Σ..  



  
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    605/ 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης   
 Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Γκαβαϊσές   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Κ. Βαφείδης   
 Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  19-2-2001 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


